



2012-11-27

Information om Swedish ski-o tour

I dagsläget (2012-11-26) finns ingen snö vid Orsa Grönklitt. Detsamma gäller tyvärr också första reservalternativ vid Idre Fjäll. Vi undersöker f n ett tredje alterternativ i Jämtland. Beslut om genomförande vid Orsa Grönklitt eller Idre Fjäll fattas tisdag 2012-12-02.

Info om var tävlingarna kommer att gå läggs ut på [Swedish ski-o tour](#) hemsida den 2 december.